
 
                                      PROTOKÓŁ  Nr XXXIV/2017 
 
z  XXXIV Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój, odbytej w dniu 12 września 2017 r. w budynku 
administracyjnym Urzędu Gminy w Solcu-Zdroju, w godz. 8°° do 9.20. 
 
         Wszyscy obecni na sali obrad minutą ciszy uczcili pamięć tragicznie zmarłego pracownika ZGK 
Krzysztofa Chłopeckiego.  
                                Ad.1.  Otwarcia XXXIV Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój dokonał  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jan Żubrowski.  Przywitał obecnych  na Sesji radnych Rady 
Gminy Solec-Zdrój,  radnego powiatu  Roberta Gwoździa , przedstawiciela Izby Rolnej Sławomira 
Sadowskiego, Wójta Gminy Adama Pałysa, sołtysów i kierowników referatów Urzędu Gminy oraz 
pozostałych gości .   
       Przewodniczący Rady poinformował,  że na ogólny stan 15 –tu radnych obecnych jest   
13-tu , co stanowi   quorum uprawnione do podejmowania prawomocnych uchwał.  
Nieobecni na Sesji radni: Paweł Patrzałek, Czesław Zeliasz. 
Lista obecności – w załączeniu. 
                               Ad.2. Przewodniczący Rady  Paweł Patrzałek przedstawił porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie XXXIV Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój. 
2. Przyjęcie porządku XXXIV Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój. 
3. Przyjęcie Protokołu z XXXIII Sesji Rady Gminy. 
4. Wręczenie „Stypendiów Gminy Solec-Zdrój”. 
5. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na XXXIII Sesji Rady Gminy Solec- Zdrój. 
6. Informacja o zarządzeniach wydanych przez Wójta Gminy.  
7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Podjęcie uchwał: 
a/ w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Solec-
Zdrój, 
b/ w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i 
mieszkaniach chronionych udzielających schronienia osobom tego pozbawionym w tym osobom 
bezdomnym, które ostatnie stałe miejsce zameldowania posiadały na terenie gminy Solec-Zdrój, 
c/ w sprawie przygotowania i wspólnej realizacji projektu pn. „Kompleksowa i wieloaspektowa 
rewitalizacja miejscowości Solec-Zdrój”, 
d/ intencyjna w sprawie realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 0103T Stopnica-
Solec-Zdrój-Zielonki-Ludwinów-Błotnowola od km 11+ 577 do km 14+427 długości 2850 m., 
Przebudowa drogi powiatowej Nr 0103T Stopnica-Solec-Zdrój-Zielonki-Ludwinów-Błotnowola od 
km 14+427 do km 16+827 długości 2400 m”,  
e/ intencyjna w sprawie realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 0099T Zborów-
Włosnowice-Świniary-Trzebica od km 4+518 do km 4+702 długości 184 m”, 
f/ intencyjna w sprawie realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 0091T Dobrowoda-
Piasek Mały-Solec-Zdrój od km 9+730 do km 10+150 odcinek długości 420 m”. 
9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 
10.Wolne wnioski i zapytania. 
11.Zakończenie obrad. 
Powyższy porządek radni przyjęli jednogłośnie, bez uwag.   
                               Ad.3. Nikt z obecnych nie wniósł żadnych uwag do protokołu z  XXXIII Sesji 
Rady Gminy. Protokół uznany został za przyjęty .                                                                                                                              
                               Ad.4. Wójt Gminy Adam Pałys wraz z Wiceprzewodniczącym Rady Janem 
Żubrowskim wręczyli obecnym na Sesji studentom  „Stypendia Gminy Solec-Zdrój”.  
                               Ad.5. Wójt Adam Pałys przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych 
na  XXXIII Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój.  
Radni nie zgłosili żadnych uwag. 
Sprawozdanie - w załączeniu. 
 



                               Ad.6. Następnie Wójt  Adam Pałys przedstawił informację o zarządzeniach 
wydanych  w okresie między Sesjami. 
Nie zgłoszono uwag ani zastrzeżeń.  
Informacja – w załączeniu. 
                              Ad.7.  W interpelacjach i zapytaniach radnych głos zabrali: 
Radny Włodzimierz Grabda: 
- do powiatu: Droga Piasek Mały – Żuków miała być remontowana  w tym roku, czy coś  wiadomo na 
ten temat? 
Obecny na Sesji radny powiatu Robert Gwóźdź powiedział, że na temat tej drogi nie posiada żadnych 
informacji. 
Wójt Adam Pałys wyjaśnił, że droga jest zakwalifikowana jako powodziowa i obecnie powiat czeka 
na pozyskanie środków. 
Radny Andrzej Kopeć: 
- Przy drodze Stopnica-Solec-Zdrój-Zielonki-Ludwinów-Błotnowola wyprofilować prawidłowo zakręt 
w Magierowie. 
Radny Jan Żubrowski: 
- Jak przygotowane są placówki oświatowe do pracy w obowiązującej obecnie  reformie oświaty? 
- Jak przygotowany jest dowóz uczniów, dożywianie, zajęcia świetlicowe? 
- Podziękował Wójtowi Gminy za prawidłowo prowadzoną politykę kadrową w szkołach. 
                Ad.8a/  Wiceprzewodniczący Rady Jan Żubrowski poinformował, że   wszystkie 
projekty  uchwał były omawiane na posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy i wszystkie otrzymały 
pozytywną opinię. 
 Zwrócił się do radnych z pytaniem czy, z uwagi na długość uchwały w sprawie zasad wynajmowania 
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Solec-Zdrój odczytywać ją w całości, czy 
też radni będą głosować bez czytania? 
Radni uznali, że są zapoznani z treścią uchwały i będą głosować bez jej odczytywania. 
Poddana pod głosowanie została podjęta następującą ilością głosów: 
za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 
przeciw – 0 radnych, 
wstrzymało się – 0 radnych .  
Uchwała nr XXXIV/194/2017 w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu gminy Solec-Zdrój – w załączeniu. 
                      Ad. 8b/  Wiceprzewodniczący Rady Jan Żubrowski poinformował, że  następną 
podejmowaną   uchwałą jest uchwała  w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych udzielających schronienia 
osobom tego pozbawionym w tym osobom bezdomnym, które ostatnie stałe miejsce zameldowania 
posiadały na terenie gminy Solec-Zdrój.  Wiceprzewodniczący Rady Adrian Babiarz  odczytał projekt 
uchwały . 
Nikt z radnych nie zgłosił pytań ani uwag w związku z czym uchwała została poddana  pod 
głosowanie . 
Za przyjęciem głosowało 13 radnych,  
przeciw – 0 radnych, 
wstrzymało się – 0 radnych .  
Uchwała nr XXXIV/195/2017 w  sprawie  ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 
pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych udzielających schronienia osobom tego 
pozbawionym w tym osobom bezdomnym, które ostatnie stałe miejsce zameldowania posiadały na 
terenie gminy Solec-Zdrój  – w załączeniu. 
                       Ad.8c/  Wiceprzewodniczący Rady Jan Żubrowski poinformował, że  kolejną 
podejmowaną   uchwałą jest uchwała w sprawie przygotowania i wspólnej realizacji projektu pn. 
„Kompleksowa i wieloaspektowa rewitalizacja miejscowości Solec-Zdrój”. 
Wiceprzewodniczący Rady Adrian Babiarz  odczytał projekt uchwały . 
Nikt z radnych nie zgłosił pytań ani uwag w związku z czym uchwała została poddana  pod 
głosowanie . 
Za przyjęciem głosowało 13 radnych,  
przeciw – 0 radnych, 



wstrzymało się – 0 radnych .  
Uchwała nr XXXIV/196/2017 w  sprawie  przygotowania i wspólnej realizacji projektu pn. 
„Kompleksowa i wieloaspektowa rewitalizacja miejscowości Solec-Zdrój” – w załączeniu. 
                      Ad.8d/  Wiceprzewodniczący Rady Jan Żubrowski poddał do uchwalenia   uchwałę  
intencyjną w sprawie realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 0103T Stopnica-Solec-
Zdrój-Zielonki-Ludwinów-Błotnowola od km 11+ 577 do km 14+427 długości 2850 m., Przebudowa 
drogi powiatowej Nr 0103T Stopnica-Solec-Zdrój-Zielonki-Ludwinów-Błotnowola od km 14+427 do 
km 16+827 długości 2400 m”. 
Wiceprzewodniczący Rady Adrian Babiarz  odczytał projekt uchwały . 
Wójt Adam Pałys poinformował radnych, że z rozmów ze starostą wynika, iż  aby powyższa droga  
mogła być budowana,  Gmina musi dofinansować  minimum 300 tys. zł. Zdaniem Wójta warto 
dołożyć tą kwotę , aby inwestycja została zrealizowana. 
Radny Stanisław Żelazny również poparł kwotę 300 tys. zł i zwrócił się do radnych o przyjęcie 
uchwały opiewającej dopłatę w wysokości 300 tys. zł. 
O dofinansowanie w tej wysokości zwrócił się do radnych Robert Gwóźdź – radny powiatu. 
Uchwała intencyjna  z zapisem 300 tys. zł. dofinansowania została poddana  pod głosowanie . 
za przyjęciem głosowało 7 radnych,  
przeciw – 4 radnych, 
wstrzymało się – 1 radnych .  
Uchwała nr XXXIV/197/2017  intencyjna w sprawie realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 0103T Stopnica-Solec-Zdrój-Zielonki-Ludwinów-Błotnowola od km 11+ 577 do km 
14+427 długości 2850 m., Przebudowa drogi powiatowej Nr 0103T Stopnica-Solec-Zdrój-Zielonki-
Ludwinów-Błotnowola od km 14+427 do km 16+827 długości 2400 m” – w załączeniu. 
                       Ad.8e/  Wiceprzewodniczący Rady Jan Żubrowski poddał do uchwalenia   uchwałę  
intencyjną w sprawie realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 0099T Zborów-
Włosnowice-Świniary-Trzebica od km 4+518 do km 4+702 długości 184 m. Wiceprzewodniczący 
Rady Adrian Babiarz  odczytał projekt uchwały . 
Wójt Adam Pałys objaśnił zebranym, której drogi dotyczy uchwała. 
Nikt z radnych nie zgłosił pytań ani uwag w związku z czym uchwała została poddana  pod 
głosowanie . 
za przyjęciem głosowało 13 radnych,  
przeciw – 0 radnych, 
wstrzymało się – 0 radnych .  
Uchwała nr XXXIV/198/2017   intencyjna w sprawie realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 0099T Zborów-Włosnowice-Świniary-Trzebica od km 4+518 do km 4+702 długości 
184 m. – w załączeniu. 
                       Ad.8f/  Wiceprzewodniczący Rady Jan Żubrowski poddał do uchwalenia   uchwałę  
intencyjną w sprawie  realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 0091T Dobrowoda-
Piasek Mały-Solec-Zdrój od km 9+730 do km 10+150 odcinek długości 420 m”. 
Wiceprzewodniczący Rady Adrian Babiarz  odczytał projekt uchwały . 
Wójt Adam Pałys objaśnił zebranym, której drogi dotyczy uchwała. 
Nikt z radnych nie zgłosił pytań ani uwag w związku z czym uchwała została poddana  pod 
głosowanie . 
za przyjęciem głosowało 13 radnych,  
przeciw – 0 radnych, 
wstrzymało się – 0 radnych .  
Uchwała nr XXXIV/199/2017   intencyjna w sprawie realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 0099T Zborów-Włosnowice-Świniary-Trzebica od km 4+518 do km 4+702 długości 
184 m – w załączeniu. 
                        Ad.9. Odpowiedzi na zgłoszone pytania i interpelacje udzielili: 
Wójt Adam Pałys: 
- droga w Magierowie jest dobrze wyprofilowana,  może na zakręcie będą zamontowane barierki , 
- poinformował zebranych, że zmieniły się zasady planowania i wykonywania inwestycji drogowych, 
szczególną uwagę zwraca się na sprawy własnościowe, 



- placówki oświatowe są przygotowane do pracy w ramach nowej reformy, są podręczniki, żaden 
nauczyciel nie stracił pracy,  jest opieka świetlicowa, nie dokończono jedynie remontu korytarzy. 
                           Ad.10. W wolnych wnioskach i zapytaniach głos zabrali: 
       Wójt Adam Pałys omówił okoliczności wypadku na przepompowni. 
       Pani Teresa Kielin zwróciła się do powiatu o usunięcie gałęzi niebezpiecznie nachylonych na 
drogę w miejscowości Magierów. 
       Pan Robert Gwóźdź wyjaśnił, że w najbliższym czasie będą przeprowadzone prace czyszczące 
przy drogach oraz wycinka gałęzi.  Przy drodze w Magierowie będą również ustawione barierki . 
Obecnie przy realizacji inwestycji drogowych konieczne będzie prawne uregulowanie granic pasów 
drogowych. 
      Pan Sławomir Sadowski poinformował, że w dniach 13 – 27 września będą przyjmowane wnioski 
pomocowe z tytułu szkód spowodowanych wiosennym mrozem. 
                              Ad.11. W związku z wyczerpaniem się porządku obrad 
Wiceprzewodniczący  Rady Gminy Jan Żubrowski  dokonał zamknięcia XXXIV Sesji Rady 
Gminy Solec-Zdrój. 
 
Protokołowała:                                                                                Wiceprzewodniczący  Rady 
Danuta Grabda                                                                                            Jan Żubrowski 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


